
ST A TUT ÁRNÍ MĚSTO OS TRA V A 

MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 

z průběhu 80. schůze Rady městského obvodu Poruba 
ze dne 01.03.2018 

80. schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 01 . 03.2018 v 9. 00 hodin. 
Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta. 

Přítomni: dle prezenční listiny- 9 členů. 

Omluveni: doc. Ing. Dagmar Válková, CSc., místostarostka, členka Rady městského obvodu 
Poruba, Ing. Dalibor Malík, místostarosta, člen Rady městského obvodu Poruba. 

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu ze 78. schůze Rady městského obvodu Poruba 
konané dne 01 . 02.2018. 
Hlasování: 9- 0-0 

Podpisem usnesení včetně zápisu z 80. schůze Rady městského obvodu Poruba pověřil Ing. 
Mihálik, starosta, Mgr. Bajgarovou, místostarostku. 

Ing. Mihálik - na programu 80. schůze Rady městského obvodu Poruba je 59 řádných 
materiálů a 2 přínosy. Přínosy budou zařazeny za bloky materiálů jednotlivých předkladatelů. 

Hlasování o upraveném programu 80. schůze Rady městského obvodu Poruba: 9 -0- 0 

Všichni členové Rady městského obvodu Poruba obdrželi v písemné podobě: 
upravenou Důvodovou zprávu k materiálu č. 38, kde došlo k doplnění žadatelů v bodech 
1 2. a 13. 

Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba nebyl dne 26. 02.2018 
usnášeníschopný, tudíž v něm nebyly předložené materiály projednány. 

Rekapitulace programu jednání 80. schůze Rady městského obvodu Poruba: 

1 Náhrada škody na osobním automobilu VW JETI A 
2 Náhrada škody na zdraví 

3 

4 

5 

6 
7 

Poskytnutí finančních prostředků z Fondu životního prostředí ve 
výši 6 0. 000 Kč na pokračování odchytu holubů 
Poskytnutí účelových dotací z rozpočtu statutárního města 
Ostrava, městského obvodu Poruba v roce 201 8 v programu 
ochrany životního prostředí 
Stanovisko k záměru města prodat část pozemku p.č. 3776 /40 v 
k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
Stavba "Ostrava 239 /1 MO Poruba, NNk" 
Stavba "Ostrava, Nová Poruba, DTS, NNk" - zřízení věcného 

1 

1 7  

1 7  

1 7  
1 7  



8 

9 

10 

l l  

12 

13 

14 

15 

16 
1 7  

18 

1 9  

20 

21 
22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 
29 

Přínos 1 

30 

31 

32 

33 

34 

břemene - služebnosti 
Stavba "Vodovodní přípojka pro bytový dům-18BJ k.ú. Poruba- 1 7  
sever, ul. Sokolovská č.p. 1 1 77/1 4, parc.č.l538 " 
Stavba zemního kabelového vedení NN pro napojení garáže 1 7  
Výpověď z pronájmu části pozemku p.č. 1202 v k.ú. Poruba, obec 1 7  
Ostrava 
Zvýšení nájemného za pronájem pozemků v roce 201 8  o roční 1 7  
míru inflace 
Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 1 7  
Záměr výpůjčky části pozemku parc. č. 898 /1 O, k.ú. Poruba, obec 1 7  
Ostrava 
Zánik práv a závazků vyplývajících ze smlouvy o smlouvě 1 7  
budoucí o zřízení věcného břemene čís. 2009 /02/09 /0009 
Zřízení budoucí služebnosti - p.č. 1770/1 1 a 1 768/51 v k.ú. 1 7  
Poruba, obec Ostrava 
Úpravy na pozemku p.č. 1300 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 1 7  
Hlasování na shromáždění společenství vlastníků jednotek 12 
Nabytí stavby garáže na pozemku p. č. 19 30 v k. ú. Poruba-sever, 1 2  
obec Ostrava, ul. Slavíkova 
Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže na pozemku p. č .  12 
2 428, k.  ú. Poruba, obec Ostrava 
Návrh na uzavření dohody o spoluúčasti na úhradě nákladů 12 
spojených s užíváním telefonní linky v domě s pečovatelskou 
službou 
Opětovné rozhodnutí o přednostním pronájmu bytu 1 2  
Stanovení pořadí žádostí na pronájem bytu 1 2  
Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 1 2  
zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemních smluv 
Záměry výpůjček pozemků s garážemi 1 2  
Žádost o předchozí souhlas Rady města Ostravy s nabytím 1 2  
nemovitých věcí 
Žádost o přednostní pronájem bytu v ulici Dělnická v Ostravě- 12 
Porubě 
Žádost o přednostní pronájem bytu v ulici Skautská v Ostravě- 1 2  
Porubě 
Žádost o skončení nájmu bytu v DPS dohodou 12 
Žádost o skončení nájmu bytu v DPS dohodou 1 2  
Pronájem nebytového prostoru Opavská 768 /99 1 2  
Dodatky k přílohám č .  1 zřizovacích listin příspěvkových 1 O 
organizací 
Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkové 1 O 
organizaci městského obvodu Poruba 
Udělení výjimky ze stanoveného počtu žáků ve třídě základní 1 0  
školy 
Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 201 8 - 1 0  
Komise pro školství, kulturu, sport a volný čas RMOb Poruba 
kód OŠKa VČ /TSK) 
Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 201 8 - 1 0  
Komise pro školství, kulturu, sport a volný čas RMOb Poruba 
kód OŠKa VČ /TSK) 
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35 
36 

Vyhlášení konkursního řízení 1 O 
Návrh na ocenění pedagogů mateřských a základních škol 1 0  

37 Oprava dopravního hřiště v MŠ Ukrajinská 1530-1531 v Ostravě- 1 0  
Porubě 

38 Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro zřízení 06 
vyhrazených parkovacích míst 

39 Udělení souhlasu společnosti LIVINGSTA V s.r.o. na ulici Polská 06 
v Ostravě-Porubě 

4 0  Udělení souhlasu společnosti Veolia Energie ČR, a.s., na ulici V. 06 
Makovského v Ostravě Porubě 

Materiál zvláštní VZ - Vývoz, vyčištění a návoz písku do pískovišť v městském 
povahy obvodu Poruba 

4 1  
42 
4 3  

44 

45 

Návrh rozpočtových úprav 
Návrh smluv o účtu 
Převod finančních prostředků z rezervního fondu do fondu 
investic MŠ Ostrava-Poruba, Ukrajinská 1530-1531, 
příspěvková organizace 
Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně -
Svatováclavský hudební festival, z. s. 

Materiál zvláštní Smlouva o výpůjčce části pozemků parc. č. 21 1 2  a 21 1 3, oba v 
povahy k.ú. Poruba-sever s půjčitelem společností ŠIRMER 

4 6  CORPORATION, spol. s r.o. 
Materiál zvláštní Rekonstrukce bytových domů č.p. 4 32-4 35 na ul. Skautské v 

povahy Ostravě - Porubě 
4 7  

Materiál zvláštní Zadání veřejné zakázky malého rozsahu: "Investiční studie 
povahy přemístění vozovny autobusů v Ostravě - Porubě" 

48 
Materiál zvláštní Zadávací řízení veřejné zakázky: Rekonstrukce ZŠ Komenského, 

povahy hygienické zázemí budov AB, Ostrava - Poruba 
49 
50 
51 
52 
53 
54 

55 

56 

Nabytí nepatmého majetku v řízení o pozůstalosti 
Návrh na zastavení exekuce - spis. zn. 024 EX 1 827/1 6 
Žádost o prominutí dluhu 
Dobrovolnictví ve veřejné správě 
Neupotřebitelný movitý majetek 
Podání oznámení o skutečnostech nasvědčujících spáchání 
trestného činu ve věci tzv. Prodloužené Rudné 
Pověření člena Zastupitelstva městského obvodu Poruba k přijetí 
projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, a 
stanovení oprávněnosti užití závěsného odznaku při tomto 
sňatečném obřadu 

57 Smlouva o poskytnutí služeb se společností elieva s.r.o. 
Materiál zvláštní Návrh na poskytnutí peněžitého plnění 

povahy 
58 

Materiál zvláštní Návrh odměny ředitelce Centra sociálních služeb Poruba, 
povahy příspěvkové organizace 

59 

3 

06 

08 
08 
08 

08 

04 

04 

04 

04 

15 
15 
15 
1 3  
1 3  
Ol 

Ol 

Ol 
Ol 

Ol 



Přínos zvláštní Vyhodnocení veřejné zakázky "Grafická úprava, tisk a distribuce O 1 
povahy zpravodaje PRIO" 
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Materiál č. 1 - Náhrada škody na osobním automobilu VW JETTA 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9- 0- 0  
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2771/RMOb1418/80 

Materiál č. 2- Náhrada škody na zdraví 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9 - 0- 0  
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2772/RMOb1418/80 

Materiál č. 3 - Poskytnutí finančních prostředků z fondu životního prostředí ve yýši 
60.000 Kč na pokračování odchytu holubů 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9 - 0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2773/RMOb1418/80 

Materiál č. 4 - Poskytnutí účeloyých dotací z rozpočtu statutárního města Ostrava, 
městského obvodu Poruba v roce 2018 v programu ochrany životního prostředí 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9- 0- 0  
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2774/RMObl418/80 

Materiál č. 5 - Stanovisko k záměru města prodat část pozemku p.č. 3776/40 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9- 0- 0  
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2775/RMObl418/80 

Materiál č. 6- Stavba "Ostrava 239/1 MO Poruba, NNk" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9- 0- 0  
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2776/RMOb1418/80 
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Materiál č. 7 - Stavba "Ostrava, Nová Poroba, DTS, NNk" - zřízení věcného břemene
služebnosti 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2777/RM0b1418/80 

Materiál č. 8 - Stavba "Vodovodní přípojka pro bytoyý dům-18 BJ k.ú. Poruba-sever, 
ul. Sokolovská č.p. 1177/14, parc.č.1538" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2778/RM0b1418/80 

Materiál č. 9- Stavba zemního kabelového vedení NN pro napojení garáže 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 8-0-0 

Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. I vana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 201 1 
ANO 20 11 
ANO 201 1  
ANO 201 1 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Pro 
Nehlasoval 
Omluven 
Pro 
Pro 
Omluven 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 

Ing. Mihálik- pan radní Čep má nějaký problém s hlasovacím zařízením? 
doc. Ing. Čep, Ph.D.- ano nějak nefungovalo, hlasoval jsem pro. 
Ing. Mihálik- takže opravíme hlasování pana Čepa, který je v tomto hlasování, že nehlasoval, 
že hlasoval - Pro. 

Opravené hlasování: 9 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2779/RMOb1418/80 

Materiál č. 10 - Výpověd' z pronájmu části pozemku p.č. 1202 v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2780/RMOb1418/80 
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Materiál č. ll - Zvýšení nájemného za pronájem pozemků v roce 2018 o roční míru 
inflace 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 9- 0- 0  
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 27811RM0b1418/80 

Materiál č. 12- Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 

Mgr. Bajgarová- můžeme to nepronajmout? Spíše si myslím, že by bylo pro nás strategičtější 
s ohledem na to, že jsme to chtěli koupit to nepronajmout, to je na Slavíkové? 
Ing. Richter - tak samozřejmě existuje ta možnost to nepronajmout, ale co by jsme tím 
získali? Oni by užívali náš pozemek bez právního důvodu, my by jsme přišli o nájemné. 
Pokud budeme chtít ten pozemek k jakémusi účelu tak jim dáme výpověď, až to bude nutné. 
Výpověď z nájmu, doba neurčitá - 3 měsíce. Takže teď není důvod neuzavírat nájemní 
smlouvu, klidně ji doporučuji uzavřít. Nepřijdeme tedy o část nájemného, do doby než bude 
nějaký způsob využití toho pozemku. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9- 0- 0  
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 27821RMOb1418/80 

Materiál č. 13 - Záměr výpůjčky části pozemku parc. č. 898/10, k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9- 0- 0  
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 27831RMOb1418/80 

Materiál č. 14 - Zánik práv a závazků vyplývajících ze smlouvy o smlouvě budoucí o 
zřízení věcného břemene čís. 2009/02/09/0009 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9 - 0- 0  
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 27841RMOb1418/80 

Materiál č. 15 - Zřízení budoucí služebnosti- p.č. 1770/11 a 1768/51 v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9- 0- 0  
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2785/RMObl418/80 
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Materiál č. 16- Úpravy na pozemku p.č. 1300 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2786/RMOb1418/80 

Materiál č. 17 - Hlasování na shromáždění společenství vlastníků jednotek 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2787/RMOb1418/80 

Materiál č. 18 - Nabytí stavby garáže na pozemku p. č. 1930 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava, ul. Slavíkova 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2788/RMOb1418/80 

Materiál č. 19- Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže na pozemku p. č. 2428, k. 
ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2789/RMOb1418/80 

Materiál č. 20 - Návrh na uzavření dohody o spoluúčasti na úhradě nákladů spojených 
s užíváním telefonní linky v domě s pečovatelskou službou 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2790/RMOb1418/80 

Materiál č. 21 - Opětovné rozhodnutí o přednostním pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2791/RMOb1418/80 

Materiál č. 22 - Stanovení pořadí žádostí na pronájem bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
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Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2792/RMObl418/80 

Materiál č. 23 - Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemních smluv 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2793/RM0bl418/80 

Materiál č. 24- Záměry výpůjček pozemků s garážemi 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-1 

Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 201 1  
ANO 201 1  
ANO 201 1 
ANO 201 1  
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Pro 
Pro 
Omluven 
Pro 
Pro 
Omluven 
Pro 
Zdržel se 
Pro 
Pro 
Pro 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2794/RMObl418/80 

Materiál č. 25 - Žádost o předchozí souhlas Rady města Ostravy s nabytím nemovitých 
věcí 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 27951RMObl418/80 

Materiál č. 26- Žádost o přednostní pronájem bytu v ulici Dělnická v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2796/RMObl418/80 

Materiál č. 27- Žádost o přednostní pronájem bytu v ulici Skautská v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
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Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2797/RMObl418/80 

Materiál č. 28- Žádost o skončení nájmu bytu v DPS dohodou 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2798/RMObl418/80 

Materiál č. 29- Žádost o skončení nájmu bytu v DPS 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2799/RMOb1418/80 

Přínos č. 1 - Pronájem nebytového prostoru Opavská 768/99 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2800/RMOb1418/80 

Materiál č. 30 - Dodatky k přílohám č. 1 zřizovacích listin příspěvkových organizací 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2801/RMOb1418/80 

Materiál č. 31 - Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkové organizaci 
městského obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2802/RMOb1418/80 

Materiál č. 32- Udělení výjimky ze stanoveného počtu žáků ve třídě základní školy 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2803/RMOb1418/80 

Materiál č. 33 - Vyhodnocení výběrového řízení 

Mgr. Gurecký - do včerejšího dne pracovní skupina kontrolního výboru provedla kontrolu 
poskytování dotací za rok 2017, které jsme poskytovali, nevzpomenu si celkový počet 
poskytnutých dotací 88 nebo 98, teď nevím přesně, nicméně v rámci této kontroly bylo 
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konstatováno, že pouze ve čtyřech případech z tohoto počtu bylo fakticky zkontrolováno, 
jestli splnili, jestli akce na kterou byla čerpána dotace proběhla, jestli proběhla v časovém 
termínu respektive v té délce avízované atd. Současný stav je takový, že členové komise za 
kontrolu těch dotačních titulů respektive akcí, nepobírají žádnou odměnu, to znamená 
provádějí v minimální míře, já když to řeknu, na bezpečnostní komisi prováděli jsme kontrolu 
mateřských školek, základních škol z hlediska zabezpečení proti vstupu cizí osob, v rámci této 
kontroly předpokládám, že to taky nebylo hrazeno to znamená, členové komise to provedli na 
území celého obvodu všech mateřských škol a všech základních škol a byla provedena 
kontrola všech, já jsem měl představu, že i ta komise nebo ty komise, které to mají na starosti, 
ať už v poskytování sociálních dotací, tak dotací v oblasti školství i přesto že to nemají 
zaplacené budou provádět tu kontroly a pokud to neprovádí ty komise, tak někdo 
z pracovníků úřadu, chápu ať nezvyšujeme náklady na cestovné na nějaké letní tábory, někde 
do Rožnova pod Radhoštěm nebo někde jinde, tak alespoň akcí, které se konají tady na území 
Ostravy, alespoň zaměstnanci úřadu budou provádět kontrolu ve větší míře než a já teď nevím 
jestli ty čtyři kontroly prováděli členové komise nebo zaměstnanci úřadu. Umíme nějakým 
způsobem pohlídat, aby členové komisí nebo pracovníci úřadu ve více než čtyřech případech 
z 88 nebo 98 prováděli kontrolu peněz, které investujeme? Já jenom pro dokreslení, 
vzpomenu případ, kdy člen kontrolního výboru přijel na akci, kdy kontroloval akci, která 
měla trvat 5 dnů, přijel tam pátý den na kontrolu, zjistil, že už tam nikdo není, v tom hotelu 
nebo penzionu si nechal potvrdit, že tam byl, zjistilo se, že zkrátili akci o den a následně 
vraceli snad 40.000 Kč v rámci toho dotačního titulu, to znamená jestli můžeme takovéto 
případy nějakým způsobem hlídat ať už členové komise nebo zaměstnanci úřadu ve větší míře 
než jsou teď prováděny. 
Ing. Mihálik- jak je zabezpečována kontrolní činnost pracovníků obvodu? 
Ing. Gregor- situace se má tak že, já bych to vzal trochu ze široka, odbor školství má tuto věc 
na starosti respektive zpracování těch materiálů a podkladů z titulu toho, že zapisovatelka té 
komise je z odboru školství, to je všechno co máme s tím společného, je pravdou, že na ty 
kontroly to zas vím, se chodí, se jezdí a chodí tam členové komise i s tou zapisovatelkou, 
nicméně není v jejich silách, aby kontrolovala 94 nějakých případů. To je prostě trošku mimo 
asi rozsah její činnosti. Protože to je pouze malá část jejího pracovního nasazení. Jednám 
s panem tajemníkem o tom, že celá tato agenda přejde na odbor pravděpodobně odbor rozvoje 
obvodu v rámci kultury, který bude řešit zapisovatelku pro komisi pro tyto záležitosti, protože 
školství, bezpečnost s tím nemá celkem nic společného. Je to v jednání, bude to v horizontu, 
až bude naplněna kapacita odboru. Víc nemám, asi co bych k tomu řekl. Pokud ta komise, 
pokud členové komise vyžadují za svoji činnost nějaké peníze, když někam musí jet nebo 
nemusí jet to je věc, kterou opravdu my jako odbor školství neřešíme. 
Ing. Mihálik- takže úkol panu tajemníkovi, příští radu sdělí plán kontrol poskytnutých dotací. 
p. Zábojník- já jenom k tomu co říkal, že z komise pro bezpečnost to obcházeli členové 
komise, já si myslím, že členové komise pro školství, to mají taky v náplni práce nebo 
možnost provádět tu kontrolní činnost, jsou nějakým způsobem za to měsíčně ohodnoceni, za 
to členství v té komisi a nějakým vnitřním předpisem máme stanovené poskytování náhrad na 
nějaké služební cesty jednotlivých členů komise. 
Mgr. Bajgarová- komise školství má jedinou činnost za celý rok, a to je rozdělení dotací, 
jinak se pravidelně každý měsíc setkávají a nedělají nic a dostávají za to peníze, takže já 
nevidím důvod, proč by v rámci té své činnosti nemohli vykonávat ještě toto, tak jako se to 
děje, to už jsme tady řešili stokrát, tak jako kdekoliv jinde. Já taky nedostávám peníze za to, 
že jezdím na kontroly v rámci komise na magistrátu. 
Mgr. et Bc. Curylo, DiS. - máte pravdu, že členové zastupitelstva za tu činnost v komisích 
mají nějaký paušál, ti co nejsou členové zastupitelstva, tak mají taky nějaké peníze za hodinu, 
problém je v tom, že pokud chci kontrolovat a to už jsme tady diskutovali už na nějakých 
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předchozích radách už dřív a trošku to opakujeme, pokud chci kontrolovat nějaký projekt, 
třeba zrovna v té sociální oblasti já myslím, že podobná situace bude i v tom školství 
v nějakém pracovním dnu, v nějakém rozumném čase, kdy pravděpodobně ta činnost probíhá, 
dejme tomu bavíme se o nějakých 8- 1 6  hodin, tak ti, kteří nejsou třeba zastupitelé, ale i ti 
kteří jsou zastupitelé, tak mnohdy namítají a právem, že mají svoji pracovní dobu a že tím 
pádem na tu kontrolu by museli se uvolnit z práce a samozřejmě ta hodinová sazba jim 
neuhradí tu ušlou mzdu z té práce, proto i někteří členové v komisích skončili, protože se 
museli uvolňovat z práce, třeba ten čas byl od tří hodin v nějaké komisi a on říkal, mi to 
prostě nezaplatí a já jsem ztratný. Neříkám, že to musí člověku nějak vydělávat, ale nejsem 
takový pamětník, někteří ti služebně starší členové komisí říkali, že to kdysi nějakým 
způsobem placeno bylo a ty kontroly byly asi i častější. Já s tím nemám problém, taky na ty 
kontroly nějakým způsobem jezdím, ale je to více méně na bázi dobrovolnosti nebo jakési 
možná cti toho, že ten čas využiju, ale rozumím i těm námitkám pracujících, kteří říkají, že 
prostě je z práce neuvolní, a když je uvolní, tak jim to nikdo nezaplatí. 
Ing. Mihálik- úkol jsme panu tajemníkovi zadali, byl tu požadavek na kontrolu pracovníky 
obce. 
Mgr. Fiala- já jen pro připomenutí, ono vlastně předloni se začalo s těmi kontrolami shodou 
okolností, jestli se nepletu tak na popud této komise, která řekla, že by ráda vyrazila na ty 
kontrolované projekty, následně předložila radě nějaký plán, rada to schválila a v rámci toho 
usnesení přijatého se zároveň řeklo, že ti členové komise nemají nárok na další finanční 
částky nad rámec toho co, už jim teď náleží za výkon té funkce. Takhle už to vlastně funguje 
předešlé dva roky, co se týče kontrol. Takže si myslím pakli-že, to rada nezmění nějak, tak to 
tak prostě bude fungovat dál. A co se týče kontrol zaměstnanců, na to nedokážu odpovědět. 
Ing. Mihálik - tak na to nám odpoví pan tajemník. 
p. Zábojník- no a při výkonu funkce člena komise ať už řádného zasedání nebo nějaké další 
na které byl nějakým způsobem ten dotyčný povolán, tam není refundace mzdy? V případě, 
že je uvolněn pro výkon funkce člena komise ze zaměstnání? 
Mgr. Fiala - podle mě ano, ale to se bavíme o pořád nějakých těch základních nárocích 
s výkonem funkce člena zastupitelstva či komise je spojena nějaká odměna, a protože je to 
výkon veřejné funkce tak a pakliže to teda spadá do výkonu práce toho dotyčného, tak by mu 
mělo náležet pracovní volno s náhradou mzdy, které se potom, že jo refunduje. To si myslím, 
že takhle funguje, a tam spíše byl problém v tom, že ti dotyční členové chtěli hradit ještě 
cestovné k tomu, stravné a tak. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2804/RMOb1418/80 

Materiál č. 34 - Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2018 -
Komise pro školství, kulturu, sport a volný čas RMOb Poruba kód OŠKa VČffSK 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2805/RMObl418/80 

Materiál č. 35- Vyhlášení konkursního řízení 
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Ing. Stachura- v příloze vyhlášení konkurzu ZŠ Komenského je uvedeno lékařské potvrzení 
o zdravotní způsobilosti k výkonu činnosti ředitele mateřské školy. 
Ing. Gregor-pravděpodobně asi ano. 
Ing. Stachura-když je to základní škola? Takže pokud ano prosím opravit a druhý dotaz
úředně ověřený doklad o absolvování studia pro ředitele škol v rámci dalšího vzdělávání 
pedagogických pracovníků v oblasti řízení školství, popř. doložení zahájení studia, já už jsem 
se na to ptal pana Gregora předtím telefonicky, my jsme to v minulosti mívali tak, že to musel 
zahájit, až když vyhrál konkurs, a teď už je to jinak v těch podmínkách, tak bych jenom 
poprosil o vysvětlení. 
Ing. Gregor - §5 zákona 563 z roku 2004 Sb. hovoří že, ředitelem školy atd. může být ten, kdo 
vedle předpokladů uvedených tam a tam, získal nejpozději do dvou let ode dne, kdy začal 
vykonávat činnost ředitele školy znalosti v oblasti řízení školství absolvováním studia pro 
ředitele škol v rámci dalšího vzdělávání pedagogických pracovníků podle §24 a tak dále. Je to 
tak, že v zásadě jedná se o to že, ten člověk, který se uchází o to místo ředitele, tak buď už to 
vzdělání má, anebo ho do dvou let ukončí, to vzdělání je dvousemestrální, takže v podstatě 
trvá jeden rok a ta formulace tady v tom vyhlášení se tak uvádí já nevím asi už minulých pět 
let naposledy před rokem, dvěma, třemi na mateřské škole Dětská, na mateřské škole 
Ukrajinská bylo to úplně stejně. Je to podmínka, která je ovšem, není to důvod pro vyřazení, 
když to nemá, to znamená, že ta komise při tom jednání může říct, ano v pořádku, studium 
ještě nemáte ani zahájeno ani to, ale je tady ta podmínka, že do dvou let ho budete mít a pak 
je věcí už zřizovatele, aby si to ohlídal. Čili je to podmínka, tento bod není důvodem pro 
vyřazení z konkursu. 
Ing. Mihálik -v usnesení se nám to nikterak nepromítne. 
Ing. Gregor - uchazeč má přinést lékařské potvrzení o zdravotní způsobilosti k výkonu 
ředitele mateřské školy, no tak, ředitele školy. 
Ing. Mihálik- tak tam necháme obecně školy. Musíme to upravit v usnesení, podle toho, o 
kterém usnesení budeme následně hlasovat a usnesení je ve variantách. V bodě tři bude dle 
upravené důvodové zprávy, to je v příloze jedna. Dále bude dle důvodové zprávy a upravené 
přílohy č. 1. Upravené znění bodu 3) usnesení: 

3) rozhodla 
v souladu s §  166 odst. 2 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším 
odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů, o vyhlášení 
konkursního řízení na pracovní místo ředitele Základní školy, Ostrava-Poruba, Komenského 
668, příspěvkové organizace, a o stanovení požadavků na kvalifikační předpoklady a 
náležitosti přihlášek pro konkursní řízení, dle důvodové zprávy a upravené přílohy č. 1 

Dle upraveného návrhu usnesení -varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2806/RMOb1418/80 

Materiál č. 36- Návrh na ocenění pedagogů mateřských a základních škol 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2807/RMOb1418/80 

12 



Materiál zvláštní povahy č. 37 - Oprava dopravního hřiště v MŠ Ukrajinská 1530 -
1531 v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 

Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. I vana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 2011 
ANO 201 1  
ANO 2011 
ANO 2011 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

doc. Ing. Čep, Ph. D. - hlasoval jsem Pro. 

Pro 
Nehlasoval 
Omluven 
Pro 
Pro 
Omluven 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 

Ing. Mihálik- takže pan radní Čep opravuje své hlasování na Pro. 

Opravené hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2808/RMOb1418/80 

Materiál č. 38 - Finanční příspěvek na provedení dopravního značení pro zřízení 
yyhrazených parkovacích míst 

Ing. Mihálik - k materiálu 38 byla předložena upravená důvodová zpráva, byly doplněny 
položky 12 a 1 3. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 8-0-1 

Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 201 1  
ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Zdržel se 
Pro 
Omluven 
Pro 
Pro 
Omluven 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2809/RMOb1418/80 
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Materiál č. 39 - Udělení souhlasu společnosti LIVINGSTA V s.r.o. na ulici Polská 
v Ostravě-Porobě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2810/RM0b1418/80 

Materiál č. 40 - Udělení souhlasu společnosti Veolia Energie ČR, a.s., na ulici 
V. Makovského v Ostravě-Porobě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2811/RMOb1418/80 

Materiál zvláštní povahy č. 41 - VZ - Vývoz, vyčištění a návoz písku do pískovišt' 
v městském obvodu Poruba 

Ing. Chodura - v důvodové zprávě není uvedeno porovnání s předchozími zakázkami. 
V předchozích letech jsme dělali tuto činnost za 1522,- Kč za kubík, v letošním roce je to 
1520,- Kč, cena je srovnatelná. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2812/RMOb1418/80 

Materiál č. 42 - Návrh rozpočtových úprav 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 28131RM0b1418/80 

Materiál č. 43 - N ávrh smluv o účtu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2814/RMOb1418/80 

Materiál č. 44 - Převod finančních prostředků z rezervního fondu do fondu investic -
MŠ Ostrava-Poroba, Ukrajinská 1530-1531, příspěvková organizace 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2815/RMObl418/80 
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Materiál č. 45 - Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně -
Svatováclavský hudební festival, z. s. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2816/RMObl418/80 

Materiál č. 46 - Smlouva o ytpůjčce části pozemků parc. č. 2112 a 2113, oba v k.ú. 
Poruba-sever s půjčitelem- společností ŠIRMER CORPORATION, spol. s r.o. 

Mgr. Gurecký - v přílohách jsem nenašel smlouvu o výpůjčce, z důvodové zprávy vyplývá, že 
společnost souhlasí s tím, že jim to tam budeme nějakým způsobem zvelebovat. 
Předpokládám, že se to promítne i do nějakých smluvních vztahů, klidně do té smlouvy o 
výpůjčce, že on souhlasí s tím, že my mu to tam budeme zvelebovat, nicméně, ta výpůjčka je 
jen do určitého data. Z důvodové zprávy vyplývá, že my tam budeme dávat i nějakou 
nášlapnou vrstvu a ještě další věci, když to přeženu, svým způsobem tam budeme budovat 
nějakou komunikaci, to znamená, my pravděpodobně budeme zhodnocovat jeho pozemek, 
respektive předpokládám, že ty nášlapné vrstvy a nevím co ještě všechno, teoreticky zůstanou 
v našem vlastnictví, je otázka jestli on nám potom skončení té výpůjčky, v tom roce 2019, 
nemůže říct, vy tu užíváte můj pozemek, protože tu máte svoji v uvozovkách komunikaci, 
nášlapné vrstvy a já nevím co ještě, vaší cyklostezku a nevím co se tam bude ještě dělat. Já 
tam chci nějaké bezdůvodné obohacení za to, že vy na mých pozemcích máte nějaké svoje 
v uvozovkách stavby, jestli by to nemělo být do delší, jakoby na delší dobu nebo ošetřeno 
nějakou smlouvou o smlouvě budoucí, nevím, jak se tam chová to vlastnické právo k těm 
věcem, jenom při realizaci té výpůjčky, kterou teď odsouhlasíme, ta není nic proti ničemu. 
Jestli umíme potom ošetřit v nějakých těch dalších smlouvách, aby to bylo ošetřeno i do 
budoucna. Nevím jak je to s poskytnutím nějakých dotací, jestli v rámci poskytnuté dotace my 
můžeme tu část té dotace zvelebovat cizí pozemek, ať to někdo zkontroluje, jestli to je v 
pořádku. 
pí Klečková - na realizaci těch stavebních prací, se nebude čerpat dotace jako taková. V 
všechny ty připomínky, které jste měl, pak v rámci příprav té smlouvy o výpůjčce a dalších 
smluvních vztahů budeme tedy projednávat s druhou smluvní stranou. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2817/RM0bl418/80 

Materiál zvláštní povahy č. 47 - Rekonstrukce bytových domů č.p. 432-435 na ul. 
Skautské v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2818/RM0b1418/80 

Materiál zvláštní povahy č. 48 - Zadání veřejné zakázky malého rozsahu: "Investiční 
studie přemístění vozovny autobusů v Ostravě - Porubě" 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-1 

Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Pro 
Pro 
Omluven 
Pro 
Pro 
Omluven 
Pro 
Pro 
Pro 
Zdržel se 
Pro 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2819/RMObl418/80 

Materiál zvláštní povahy č. 49 - Zadávací řízení veřejné zakázky: Rekonstrukce ZŠ 
Komenského, hygienické zázemí budov AB, Ostrava - Poruba 

Ing. Mihálik- doplníme náhradníka za čtvrtého člena výběrové komise a pátého člena komise 
včetně náhradníka. Náhradník za čtvrtého člena paní místostarostka Bajgarová. Pátý člen 
komise pan místostarosta Stachura a náhradník pan místostarosta Malík. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0 -0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2820/RMOb1418/80 

Materiál č. 50 - Nabytí nepatrného majetku v řízení o pozůstalosti 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2821/RMObl418/80 

Materiál č. 51- Návrh na zastavení exekuce- spis. zn. 024 EX 1827/16 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2822/RMObl418/80 

Materiál č. 52 - Žádost o prominutí dluhu 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2823/RMOb1418/80 
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Materiál č. 53 - Dobrovolnictví ve veřejné správě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2824/RM0bl418/80 

Materiál č. 54- Neupotřebitelný movitý majetek 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2825/RMObl418/80 

Materiál č. 55 - Podání oznámení o skutečnostech nasvědčujících spáchání trestného 
činu ve věci tzv. Prodloužené Rudné 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2826/RMObl418/80 

Materiál č. 56 - Pověření člena Zastupitelstva městského obvodu Poruba k přijetí 
projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, a stanovení oprávněnosti užití 
závěsného odznaku při tomto sňatečném obřadu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2827/RMObl418/80 

Materiál č. 57- Smlouva o poskytnutí služeb se společností elieva s.r.o. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2828/RMObl418/80 

Materiál zvláštní povahy č. 58 - Návrh na poskytnutí peněžitého plnění 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 7-0-2 

Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 

ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ČSSD 
ČSSD 
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Zdržel se 
Pro 
Omluven 
Pro 
Pro 
Omluven 



Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Pro 
Pro 
Pro 
Zdržel se 
Pro 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2829fRMOb1418/80 

Materiál zvláštní povahy č. 59 - Návrh odměny ředitelce Centra sociálních služeb 
Poruba, příspěvkové organizace 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2830fRMObl418/80 

Přínos zvláštní povahy č. 2 - Vyhodnocení veřejné zakázky "Grafická úprava, tisk a 
distribuce zpravodaje PRIO" 

p. Zábojník- zaregistroval jsem, že se rozšiřují stránky s inzercí. Já bych byl rád, aby se počet 
do budoucna těchto stránek nenavyšoval, já bych nerad, aby z našeho informačního listu bylo 
do budoucna avízo. 
Bc. Otipka - my navyšujeme počet stran o osm, inzerce se navyšuje o dva, aby jsme to měli 
ekonomicky lépe ošetřitelné, není to tak, že by z toho bylo avízo, bude teda šest redakčních 
stran navíc. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2831fRMObl418/80 

Diskuze/připomínky: 

Ing. Mihálik: 
oslovil mě dopisem pan doktor Mozamel Hamidi, který píše následující: Vážený pane 
starosto, dovoluji si Vás touto cestou požádat o krátké písemné vyjádření, že souhlasíte a 
doporučujete otevření nové oční ordinace pro děti a dospělé, na ulici nám. Jana Nerudy 
614, Ostrava-Poroba. V druhé polovině dubna 20 1 8, proběhne výběrové řízení na 

Krajském úřadě v Ostravě, kde se sejdou zástupci pojišťoven a Vás názor by jistě 
dopomohl ke kladnému rozhodnutí. Převzal jsem téměř sedm tisíc lékařských karet od 
pana Ing. Milana Žáčka, který měl dříve ordinaci na ulici Francouzská v Ostravě-Porubě. 
Tito pacienti obtížně budou hledat nového očního lékaře, jelikož oční ordinace v obvodu 
Ostrava-Poroba jsou přeplněné a objednávací doba je více než půl roku, tudíž nové 
pacienty lékaři nepřibírají. Jsem oční lékař a provozuji soukromou oční ordinaci 
v Odrách, mnoho pacientů za mnou dojíždí právě z Ostravy a blízkého okolí. Převážně se 
jedná o starší pacienty, a ti by uvítali možnost mít lékařskou péči v okolí bydliště. Já 
nabízím novou nadstandardně vybavenou ordinaci s provozní dobou: pondělí od 1 3  do 
1 6, úterý od 8 do 1 6, pátek 8- 1 4  a jedenkrát v měsíci pro pracující pacienty sobotu 8-
1 4. Děkuji za vaše vyjádření. 
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S vědomím rady, bych na to reagoval tímto krátkým sdělením: Vážený pane doktore, dne 
O l .  03. 201 8 byla s Vaší žádostí o vyjádření k otevření nové oční ordinace pro děti a 
dospělé seznámena rada městského obvodu, jež konstatovala, že na území městského 
obvodu vítá jakékoliv rozšíření nabídky kvalitní lékařské péče a to bez ohledu na 
lékařský obor. Mihálik, starosta. 
Mgr. Bajgarová - přemýšlím, kde tam zase budou ti lidé parkovat. 
Ing. Mihálik - parkování se nyní neřeší. 
Mgr. et Bc. Curylo- to je nebytový prostor od Residoma? 
Mgr. Bajgarová- jestli je to Nerudy 6 14, tak stoprocentně. 
Ing. Mihálik- takže poprosím o hlasování, tedy, zda mohu zaslat toto znění dopisu, které 
jsem Vám přečetl. 

Hlasování: 9 - 0- 0  

80. schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v 1 0:27 hodin. 

V Ostravě - Porubě, dne 01 . 03.201 8  

/ 

/;-/;ťn·-� 
Zapsala: Lucie Sobková, odbor vnitřních věcí 

Ing. Petr Mihálik 
starosta městského obvodu Poruba 

Příloha zápisu: 

' 

Mgr. Zul Bajgarová 
místostarostka městského obvodu Poruba 

1 .  Usnesení z 80. schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované verzi (pouze 
pro členy Rady městského obvodu Poruba). 
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